

MONTRÉAL CANADA

Man and His World

1970

THE ORIGINAL EXPO



THE EXHIBITION WITH FOUR YEARS KNOW-HOW

Tourism around the world is the theme of Man and His World, 1970

This theme evokes exploration, travel, meeting new people, making new friends, discovering new customs. At Man and His World, Montreal's cultural and international exhibition, you can do all this, and more.

Nations of the world display the pride of their arts, letters, science, industry and cuisine

Hungary, participating at Man and His World for the first time, brings masterpieces from its world-famous Budapest Museum. Portugal, another newcomer, shows travel films and entertains with Fado music and dancers.

Spain, one of the most popular pavilions in 1969, returns in 1970. See Flamenco dancers in free performances daily.

The United States returns to the exhibition after an absence of two years. A 360 degree motion picture presentation lets you see America as it has never been seen before. During Expo 67, the U.S. occupied Buckminster Fuller's 20-storey geodesic dome, now called the Biosphere and still a Man and His World landmark.

Fun and Entertainment

At La Ronde, Man and His World's fun fair, you enjoy thrilling rides, games of skill, international shopping, bars, pubs and discotheques. The Festival of Stars features, free, internationally-acclaimed entertainers.

Come to Man and His World in Montreal, Canada's metropolis and North America's most exciting city

Montreal and Man and His World are for everyone, as 69,398,445 persons have learned to their delight since 1967. So, become a world traveller. Come to Montreal and tour the world.

Man and His World

When

Man and His World, the main theme of Expo 67, is the official title of the Montreal exhibition, a cultural attraction of international character supported by the governments of Canada and Quebec.

June 12 to September 7, 1970.

Where

Montreal, Canada. The site is unique: two islands, Sainte-Hélène and Notre-Dame, in the middle of the mighty St. Lawrence River.

Opening Hours

From 10 a.m. to 2.30 a.m.
Pavilions close at 9.30 p.m.
La Ronde: from noon to 2.30 a.m.

Parking

Lots can accommodate 16,150 cars.

Marina

Space for over 250 private craft.

How to reach Man and His World

Montreal transportation services carry visitors to entrance gates. Or you can come by car or even by boat. The Express provides

Admission

free transportation on site. For a small charge, you can use the minirail, trailer-train, electro-taxi or gondola.

Category	Canadian Funds
Season/Adult	\$12.00
Season/Youth	7.50
One-day/Adult	2.50
One-day/Youth	1.25
After 8 p.m. (Adult and Youth)	1.00
Children (Age 5 and under)	admitted free
Group Book	12.00
(12 Youth/Day Visas or 6 Adult/Day Visas)	

Information

Please address all inquiries to:

Man and His World,
Port of Montreal Building, Cité du Havre,
Montreal 103, Canada.

Telephone (514) 872-6010



PRINTED IN CANADA.

MONTREAL CANADA

Terre des Hommes

1970

TOUJOURS L'EXPO

**RIEN N'A CHANGÉ ET POURTANT...
QUE DE NOUVEAUTÉS!**

Montréal, l'une des villes les plus dynamiques d'Amérique vous offre, encore cette année et pour une troisième saison, Terre des Hommes, l'exposition culturelle unique en son genre au monde.

Rien de ce qui faisait l'excellence d'Expo 67 n'a changé: les 70 magnifiques pavillons, l'esprit dans lequel de nombreux pays du monde y participent, soit mieux se connaître pour se mieux aimer; l'express et le minirail; les restaurants nationaux et les boutiques internationales; le parc d'attractions de 135 acres (54 hectares) La Ronde; le tout serti dans les deux îles enchantées du Saint-Laurent, l'historique Sainte-Hélène, du prénom de la jeune femme de Champlain, et la toute nouvelle Notre-Dame, entièrement sortie un jour de 1967 du lit du grand fleuve...

Et pourtant que de nouveautés! Un nouveau thème: le tourisme dans le monde. De nouveaux pays participants,

parmi lesquels la Hongrie et le Portugal pour une première fois, l'Espagne qui revient pour une deuxième année consécutive en 1970, et les États-Unis, absents depuis 1967. De nouvelles présentations rappellent les préoccupations majeures de notre temps: les conquêtes de l'espace et de la médecine, ce que nous réserve l'avenir, etc. De grands spectacles gratuits plus nombreux et plus prodigieux que par le passé!

Terre des Hommes est ouverte aux mêmes dates qu'en 1969, soit du 12 juin au 7 septembre, en pleine saison touristique.

En vous rendant à Terre des Hommes, vous venez également à Montréal, la métropole du Canada, carrefour de deux mondes, l'ancien et le nouveau, et de deux cultures, la française et l'anglaise: profitez-en pour visiter le métro, les centres commerciaux, la cité souterraine, la Place des Arts, pour goûter aux différentes cuisines...

Joignez-vous donc aux 69,398,445 visiteurs qui sont venus à Terre des Hommes depuis 1967, et si vous étiez du nombre, revenez. Il y a beaucoup de nouveau à voir.

Terre des Hommes 1970

Thème

Endroit

Heures d'ouverture

Comment se rendre à Terre des Hommes

Terre des Hommes est le nom officiel de l'exposition de Montréal, une attraction culturelle à caractère international appuyée par les gouvernements du Canada et du Québec.

Le tourisme dans le monde.

Deux îles, Sainte-Hélène et Notre-Dame, au milieu du fleuve Saint-Laurent, à Montréal, au Canada.

Dans les îles, de 10h à 02h30 (les pavillons ferment à 21h30).
À La Ronde, de midi à 02h30 le lendemain matin.

Les services de transport de Montréal se rendent aux portes de l'exposition. Sur l'emplacement, l'Express transporte gratuitement les voyageurs. Pour un prix minime, on peut aussi se déplacer par: minirail, électro-taxi, gondole, etc.

Stationnement

Port de plaisance

Prix d'entrée

Renseignements

Les autoparcs peuvent recevoir 16,150 voitures.

Peut accueillir 250 yachts.

En devises canadiennes	
Catégories	
Saison/Adulte	\$12.00
Saison/Jeunesse	7.50
Un jour/Adulte (18 ans et plus)	2.50
Un jour/Jeunesse (6 à 17 ans)	1.25
Après 20h	1.00
Enfants (5 ans et moins)	entrée gratuite
Livrets de visas d'un jour	\$12.00
(6 Adulte ou 12 Jeunesse)	

Prière d'adresser les demandes à:

Terre des Hommes
Édifice du Port de Montréal, Cité du Havre,
Montréal 103, Canada.

Téléphone: (514) 872-6010

